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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 11. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 23. 04. 2020 na terase restaurace Adélka v Pustiměři - Pustiměřských 

Prusích  

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce 15. 04. 2020. Z důvodu přijatých opatření 

proti šíření koronaviru se na doporučení vlády koná jednání ZO v otevřeném prostoru. Dále 

konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 13 

Omluven: Mgr. Roman Trávníček, Luboš Pořízek   

Nepřítomen: -- 
 

Zapisovatelkou byla jmenována: Věra Pospíšilová 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Ing. Miroslava Komárková, Dagmar Přikrylová 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu paní Mgr. Kláru Gottwaldovou, MBA a 

pana Bc. Antonína Grmelu. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 154/20 Z 11 

   

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e  za ověřovatele zápisu o průběhu 11. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

paní Mgr. Kláru Gottwaldovou, MBA a pana Bc. Antonína Grmelu. 

 

H:    11  :  0   :   2 

 

Usnesení č. 154/20 Z 11 bylo schváleno. 
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Schválení programu schůze 

 

Starosta navrhuje doplnit program v bodě majetkoprávní o projednání záměru prodeje části 

pozemku p. č. 1042/1 o přibližné výměře 43 m2 dle zákresu v katastrální mapě (část zahrady 

za bývalou dolní MŠ). Po této úpravě bude program 9. zasedání ZO Pustiměř v následující 

podobě: 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce 

2. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru 

3. Majetkoprávní 

- prodej části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části pozemku 

p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2 a části pozemku p. č. 1938/3 

označené jako díl „f“ o výměře 3 m2, podle GP č. 1928-95/2019 

- výkup pozemků pod spojovací cestou na Radslavice 

- záměr prodeje části pozemku p. č. 1042/1 o přibližné výměře 43 m2 dle zákresu 

v katastrální mapě (část zahrady za bývalou dolní MŠ) 

4. Zplnomocnění zástupců obce k účasti na valných hromadách akciových 

společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. a RESPONO, a.s. 

5. Aktualizace obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích – prodloužení 

splatnosti místních poplatků do 30. 6. 2020 

- OZV č. 1/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2019, o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů  

- OZV č. 2/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 2/2019, o místním 

poplatku ze psů 

6. Zpráva o bezpečnostní situaci v obci za r. 2019 

7. Informace a různé 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 155/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e  navržený program 11. zasedání zastupitelstva obce včetně doplnění bodu 

„záměr prodeje části pozemku p. č. 1042/1 o přibližné výměře 43 m2 dle zákresu 

v katastrální mapě“. 

    

H:    13  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 155/20 Z 11 bylo schváleno. 
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Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Tuto zprávu přednesl místostarosta Mgr. Peška, který uvedl, že rada obce se od posledního 

jednání zastupitelstva obce sešla na 4 jednáních a seznámil přítomné s projednávanými body. 

 

Diskuze:  

Zastupitel Mgr. Drbal měl dotaz k projektové dokumentaci na zpevnění polní cesty – v jaké 

šířce se bude cesta realizovat?  

Starosta odpověděl, že šířka cesty bude 3 metry, z toho 2,5 m se zástřikem a na každé straně 

bude nezpevněná krajnice o šířce 25 cm. Zemědělci mají požadavek na 5 přejezdů. 

Zastupitel Mgr. Drbal – plánuje se kolem cyklostezky výsadba zeleně?  

Starosta – po pravé straně cesty směrem k rybníku je plánováno stromořadí, místostarosta se 

pokouší získat dotace na nákup stromů. Levá strana bude sloužit zemědělcům. 

Zastupitelka Mgr. Gottwaldová – není šířka 3 m zbytečná? Aby po cestě třeba nejezdila auta. 

Starosta – auta by tam jezdit neměla, ale zabránit tomu půjde těžko. Šířka 3 m je vhodnější 

z důvodu bezpečného míjení cyklistů.   

Místostarosta doplnil, že v katastru je pozemek veden jako cesta a byl tak určen i 

pozemkovou úpravou. Pokud tam najede auto, které by mohlo cestu poničit, bude lepší, když 

bude komunikace širší. 

  

Pan Hynšt – rada obce z důvodu krizových opatření odpustila nájemné za bytové prostory 

podnikajícím subjektům. Nemělo by se zvážit prominutí nájmu i MUDr. Pourové?  

Starosta – tuto možnost s paní doktorkou projednával, prominutí nájemného nepožaduje. 

Pokud budou opatření pokračovat, bude se pravděpodobně nájemné odpouštět i v dalších 

měsících. 

 

Na vědomí - bez usnesení. 

 

 

Bod č. 2 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 

 

S činností kontrolní výboru seznámil přítomné jeho předseda Bc. Antonín Grmela. 

Oznámil, že usnesení o nákupu pozemků pod rybníkem je splněno a pozemky jsou na katastru 

převedeny na obec. 

Z kontroly vyplynulo, že nejsou žádná nesplněná usnesení, ani usnesení v realizaci. 

Dále bylo projednáno: 

- čištění parketu v Sokolovně,  

- revitalizace parku před restaurací Adélka, 

- smlouva na prodej nemovitosti paní Cetkovské, 

- kompostéry pro občany a vybrání lokalit pro umístění 3 velkoobjemových kontejnerů,   

- nákup triček s logem obce, které obec plánuje rozdávat jako dary,  

- program rozvoje obce – proběhla schůzka s firmou Pospíšil & Švejnoha, 

- ukládání zápisů na NASdisk ve formě, ze které je možné kopírovat text, 

- lezecká stěna – obec nebyla požádána o případné spolufinancování,  

- Dohoda o úhradě nákladů se společností Development Group – Moravia, a.s. Bučovice 

je podepsána,  
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- další požadavek na změnu ÚP nebude vložen do současné změny – znamenalo by to 

navýšení ceny, prodloužení řízení, 

- spojovací cesta od státní silnice do Radslavic,  

- umístění lavičky za vinohradem, 

- možnost úpravy prostorů za hřbitovem – jde o realizačně náročnou akci,  

- darovací smlouvy spolkům a mateřskému centru jsou uzavřeny, 

- radary a retardéry před školou jsou v řešení, 

- nejsou nové informace o dotačním programu WiFi4EU ani o tom, zda a u koho by 

obec poptávala případné poskytování souvisejících služeb. Dle cenové nabídky firmy 

Infos a prostudování smlouvy na dotační program se zdá výhodnější rozšíření 

stávajících sítí za použití nových přístupových bodů,    

- příspěvek na výstavbu chodníků.  

  

 

Starosta dodal, že na příštím jednání rady bude schvalována objednávka na radary. Na 

umístění terčíků u školy běží správní řízení. 

 

Na vědomí - bez usnesení 

 

 

Bod č. 3 

Majetkoprávní 

 

I) prodej části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části 

pozemku p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2 a části pozemku p. č. 

1938/3 označené jako díl „f“ o výměře 3 m2, podle GP č. 1928-95/2019 

 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 13. 2. 2020 schválilo usnesením č. 149b/20 Z 10 

záměr prodeje části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části pozemku 

p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2, části pozemku p. č. 1938/3 označené jako 

díl „f“ o výměře 3 m2 vše v k. ú. Pustiměř podle geometrického plánu č. 1928-95/2019, za 

kupní cenu 450,-Kč/m2. Díly „b“, „e“, „f“ se dle uvedeného geometrického plánu slučují 

s pozemkem p. č. 1150 v k. ú. Pustiměř. Záměr byl na úřední desce zveřejněn od 18. 2. do 

6. 3. 2020. Ve stanovené době se přihlásil jediní zájemci, manželé Dorazilovi, spoluvlastníci 

pozemku p. č. 1150, kteří nabízí kupní cenu ve výši 450,-Kč/m2. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 156/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e    prodej části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části 

pozemku p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2, části pozemku p. č. 1938/3 

označené jako díl „f“ o výměře 3 m2 vše v k. ú. Pustiměř, podle geometrického plánu č. 

1928-95/2019, za kupní cenu 450,- Kč/m2, do vlastnictví SJM Dorazil Jan a Dorazilová 

Vlasta, XXXX (podíl 5/6) a Dorazil Jan, XXXX (podíl 1/6). Díly „b“, „e“, „f“ se dle 

uvedeného geometrického plánu slučují s pozemkem p. č. 1150 v k. ú. Pustiměř. 
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H:    13  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 156/20 Z 11 bylo schváleno. 
 

 

II) výkup pozemků pod spojovací cestou na Radslavice 

 

Místostarosta – na základě podnětů občanů, bylo rozhodnuto řešit opravu spojovací cesty 

mezi Radslavicemi a státní silnicí. Pod komunikací je 91 pozemků, menší část na katastru 

Radslavic, podstatná část na našem katastru. Prvním krokem bude výkup pozemků. Na jejich 

nacenění byl zadán posudek, který odhaduje cenu 20 - 30 Kč/m2 a doporučuje výkupní cenu 

25 Kč/m2. Celková výměra pozemků je 11 597 m2, některé jsou v majetku obce. Cena za 

vykoupené pozemky by byla cca 255 000 Kč. Pokud by se výkup podařil, přistoupí se 

k opravě této cesty. Tím by mohlo dojít k odlehčení části dopravy v Pustiměři. Na jednání 

kontrolního výboru padl návrh, aby cestu převzal kraj. Krajská cesta však již vede přes obec, 

o další SÚS nemá zájem. Půjde o časově dlouhou záležitost, je tam 91 pozemků, mnoho 

vlastníků. 

  

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

  

Zastupitel pan Jachan připomněl, že cesta vznikla při stavbě dálnice z důvodu zavážení ornice 

na radslavské pozemky. Je jasné, že Jihomoravský kraj o cestu mít zájem nebude. Souhlasí 

s navrženým řešením. Za společnosti Morava Pustiměř, družstvo i za ZEPUS Pustiměř však 

může říct, že jsou ochotny se na opravě cesty finančně angažovat, pokud se obci podaří 

pozemky vykoupit. Zemědělské subjekty tuto cestu využívají.  

Místostarosta – vítají, že se na tom zemědělci chtějí podílet, je tam však více vlastníků, které 

je potřeba oslovit. Cena za odkup není pro obec příliš zásadní. Padaly návrhy i na směnu 

pozemků, k tomu on však není nakloněn, obec pozemky potřebuje, naopak cestu vlastníci 

nepotřebují.  

Zastupitel Mgr. Drbal – uvedená výměra pozemků je čistá plocha cesty nebo jsou v ní 

zahrnuty i meze, např. pro výsadbu zeleně? 

Místostarosta – jde o cestu tak, jak je vymezena v katastru. Tyto pozemky pod cestou nebude 

možné využít na vysázení zeleně. Pokud by se měly pozemky na zeleň vykoupit, bylo by to 

problematické – výkup by byl daleko složitější, zemědělci zřejmě nebudou chtít pozemky 

prodat, musel by se nechat zpracovat geometrický plán, atd. To by mohla být další fáze řešení, 

ale bylo by to komplikované. Ještě dodal, že obec má zájem vykoupit i pozemky na katastru 

Radslavic. 

 

 

Návrh usnesení č. 157/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

p o v ě ř u j e   starostu a místostarostu obce jednáním s vlastníky pozemků pod spojovací 

cestou na Radslavice ohledně odkupu těchto pozemků z jejich vlastnictví do vlastnictví obce 

Pustiměř. 

 

H:    13  :  0   :   0 
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Usnesení č. 157/20 Z 11 bylo schváleno. 
 

 

III) záměr prodeje části pozemku p. č. 1042/1 o přibližné výměře 43 m2 dle zákresu 

v katastrální mapě (část zahrady za bývalou dolní MŠ) 

 

Manželé Popovičovi, XXXXX, žádají o odkup části obecního pozemku p. č. 1042/1, zahrada, 

za bývalou dolní MŠ, o přibližné výměře 43 m2 z důvodu zvětšení jejich zahrady na 

pozemcích p. č. 1040 a 1042/4, která je velmi úzká. Část zahrady, o kterou mají zájem, je 

zakreslena v přiložené katastrální mapě. Na svoje náklady by pak tuto část zahrady oddělili od 

pozemku obce zbudováním betonového plotu, tak jak je to na druhé straně zahrady směrem 

k Močigembům. Jedná se o plot v délce cca 21 m. V případě, že zastupitelstvo schválí záměr 

prodeje, bude zpracován geometrický plán, který určí přesnou výměru prodávané části. Záměr 

je možné zveřejnit i před pořízením geometrického plánu, pokud v něm nemovitost bude 

jednoznačně a zcela nezpochybnitelně identifikována, např. předpokládanou výměrou a 

zákresem do katastrální mapy. Cenu obvyklou lze stanovit ve výši 1.800,-Kč/m2, což 

odpovídá ceně, za kterou obec kupovala sousední parcelu č. 1044/1. 

Výhodou je, že vyhovíme občanům, kteří následně vybudují mezi pozemky plot. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

Zastupitelka Mgr. Gottwaldová – je to otázka k zamyšlení, obec měla o ten prostor zájem, 

vykoupila tam pozemky za 1 800 Kč/m2. 

Starosta – ano, je to tak. Jde však o rohový kousek, který obci chybět nebude. Na druhou 

stranu je tento požadavek občana odůvodnitelný, z důvodu rozšíření jeho pozemku. 

Zastupitel Mgr. Špičák – souhlasí s Mgr. Gottwaldovou. Pokud by nebyla koronavirová  

krize, čekal by, že touto dobou již bude pozemek otevřený pro občany, bude tam hřiště a 

zahrada. Lidé na to čekají a nyní se dočtou, že obec část pozemku prodala, ale pro ně to nic 

nepřinese. Chybí tam místo, kde by se lidé mohli setkávat a sdružovat. Směřuje to k tomu, že 

se prostor letos otevře? 

Místostarosta – manželé Popovičovi podali žádost a rada ji předkládá zastupitelstvu. Nejde o 

tu část pozemku, kterou obec koupila. Co se týká zpřístupnění zahrady, v současné době k 

tomu není dobrá doba. Současná situace ovlivnila postup prací, a došlo k jejich zbrzdění. 

Udělal se tam plot, terénní úpravy, údržba zeleně, práce tam probíhají většinou pracovníky 

obce. Nyní se dokončuje projekt rekonstrukce budovy. Studie v některých ohledech 

nevyhovuje požadavkům, které v mezidobí vznikly. Projekt se přizpůsobuje stavu budovy a 

podmínkám, řeší i projekt mlatu. V současné době to vypadá, že jeho část se musí zbourat 

kvůli parkovišti. Mlat je staticky nebezpečný, je třeba ho zajistit s přiměřeným množstvím 

peněz. I proto se nemohou tyto prostory otvírat. Zatím nelze říct, kdy dojde k realizaci, letos 

by se prostor měl určitě otevřít.  

Zastupitelka Mgr. Gottwaldová doporučuje informovat o postupu občany, ať již 

prostřednictvím internetu nebo zpravodaje, aby lidé věděli, co se v této záležitosti připravuje, 

jak pokračuje projekt atd. 

Místostarosta – na stránkách obce je zpráva o stavbě plotu. Projekt má však jen dílčí části, 

zatím s ním nelze seznámit občany, dokud nebude finální verze. 

Zastupitel pan Raclavský – nepovažuje za vhodné v době, když není zpracován projekt, 

zmenšovat plochu pozemků. 
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Starosta – projekt by to nemělo ovlivnit, je to v rohu. Byl se podívat přímo na místě, obecní 

pozemek by prodejem neutrpěl. Manželé Popovičovi si chtějí rozšířit zahradu, protože je 

v těchto místech úzká.  

Místostarosta – obecnímu pozemku to nijak neublíží, spíše se narovnají hranice pozemku. Je 

to na zvážení, pokud obec pozemky prodá, může tím něco získat, přestože nejde o významné 

peněžní prostředky. Koncepčně tato část pozemků nezasáhne do budoucí podoby areálu. 

Starosta – pokud obec pozemky neodprodá, bude plot mezi obecním a sousedním pozemkem 

budovat, pokud ne, vybudují ho žadatelé o pozemek. 

Zastupitel Mgr. Drbal – kdyby z prodeje sešlo, nechtěli by manželé Popovičovi naopak část 

pozemku prodat obci? 

Starosta – to určitě ne, již kousek pozemku od obce v minulosti vykupovali. 

 

 

Návrh usnesení č. 158/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e   záměr prodeje části pozemku p. č. 1042/1 v k. ú. Pustiměř, zahrada, o 

přibližné výměře 43 m2, dle zákresu této části v přiložené katastrální mapě, za minimální 

kupní cenu 1.800,- Kč/m2. 

H:    10  :  0   :   3 

 

Usnesení č. 158/20 Z 11 bylo schváleno. 
 

 

Bod č. 4 

Zplnomocnění zástupců obce k účasti na valných hromadách akciových společností 

Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. a RESPONO, a.s. 

 

Delegování zástupců obce na valnou hromadu obchodních společností, v nichž má obec 

majetkovou účast, je dle § 84 odst. 2 písm. f) v pravomoci zastupitelstva obce. 

Obec má majetkovou účast ve dvou akciových společnostech - Vodovody a kanalizace 

Vyškov, a.s. a RESPONO, a.s.  

K 31. 12. 2019 máme v RESPONU majetkový podíl 1,24 %, jde o 66 akcií po 10 000,-Kč, ve 

Vodovodech a kanalizacích Vyškov máme podíl 1,47 %, jde o 13 492 ks akcií po 1 000,-Kč.  

Starosta doporučuje přijmout usnesení bez konkrétního data, je možné, že se valné hromady 

z důvodu současné situace budou odkládat. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 159/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

d e l e g u j e   starostu obce Mgr. Vlastimila Smékala k zastupování obce Pustiměř při 

výkonu jejích práv akcionáře na valné hromadě akciové společnosti Vodovody a kanalizace 

Vyškov, a.s., která se má konat v roce 2020.  

 

H:    13  :  0   :   0 
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Usnesení č. 159/20 Z 11 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení č. 160/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

d e l e g u j e  místostarostu obce Mgr. Lukáše Pešku k zastupování obce Pustiměř při 

výkonu jejích práv akcionáře na valné hromadě akciové společnosti RESPONO, a.s., která 

se má konat v roce 2020.  

 

H:    13  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 160/20 Z 11 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 5 

Aktualizace obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích – prodloužení splatnosti 

místních poplatků do 30. 6. 2020 

V souvislosti s vyhlášením nouzového stavu vládou ČR dne 12. 3. 2020, s tím spojeným 

omezením úřední doby OÚ a minimalizací návštěv na OÚ byl přerušen výběr místních 

poplatků za komunální odpad a za psa. Dle ustanovení § 14 odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., o 

místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, patří mezi povinné náležitosti obecně 

závazné vyhlášky (OZV) také stanovení splatnosti poplatku.  Obec může změnu splatnosti 

místního poplatku provést pouze změnou stávající obecně závazné vyhlášky, a to na zasedání 

zastupitelstva obce. Rada obce a ani starosta obce nemají pravomoc provádět změnu 

splatnosti místních poplatků ani v době nouzového stavu. V platných OZV obce Pustiměř je 

stanovena splatnost místních poplatků do 30. 4. Z důvodu, že někteří občané neměli možnost 

do tohoto data poplatky uhradit, navrhuje se posunutí doby splatnosti do 30. 6. daného roku. 

Z důvodu naléhavého obecného zájmu vyhlášky nabydou účinnosti dnem vyhlášení, to je 24. 

4. 2020. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

Zastupitel Mgr. Drbal – nezvažovala se možnost platby on-line? 

Starosta – zvažovala. Protože však je v platnosti nová vyhláška, je třeba, aby zástupce za 

domácnost vyplnil formulář a vyzvedl si známky. Do budoucna se zvažuje pořízení terminálu, 

protože v současné době se preferuje bezhotovostní platba. 

Zastupitel pan Sedláček – i ve Vyškově chodí mnoho lidí osobně platit za odpad, ať 

hotovostně či pomocí terminálu. Ne každý chce platit on-line. 

 

 

Návrh usnesení č. 161/20 Z 11 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

v y d á v á   v souladu s § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku obce Pustiměř: 
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a) č. 1/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2019, o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů ze dne 16. 12. 2019.  

b) č. 2/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 2/2019, o místním poplatku ze 

psů ze dne 16. 12. 2019.  

 

H:    13  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 161/20 Z 11 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 6 

Zpráva o bezpečnostní situaci v obci za r. 2019 

 

Krajské ředitelství policie Jihomoravského kraje, územní odbor Vyškov, obvodní oddělení 

policie Vyškov, zaslalo zprávu o bezpečnostní situaci v obci Pustiměř za r. 2019. 

Bezpečnostní situaci za r. 2019 hodnotí celkově jako dobrou, jedná se o klidnou a spořádanou 

obec. Evidováno bylo devět trestných činů, nejvíce se jednalo o krádeže vloupáním. Na úseku 

přestupků bylo šetřeno třináct případů, nejčastěji se jednalo o přestupky proti občanskému 

soužití. Zpráva o bezpečnostní situaci za r. 2019 je přílohou zápisu z jednání zastupitelstva. 

 

 

Na vědomí - bez usnesení. 

 

 

Bod č. 7 

Informace, různé 

 

Zastupitelka paní Provazníková – má obec nějaké informace o otvírání 1. stupně školy? 

Starosta – příští týden by k tomu měla vyjít metodika. Pokud bude otevřena škola, není důvod 

neotevřít školku, jestliže bude zájem ze strany rodičů. Družina zřejmě otevřena nebude 

v takové podobě, jak byla dříve. Záleží, co bude uvedeno v metodice. 

 

Zastupitel Mgr. Drbal – neuvažuje obec o zakoupení štěpkovače? Ve sběrném dvoře je možné 

ukládat větve jen do průměru 1 cm. 

Místostarosta – obec štěpkovač má, nejde však o velkoobjemový štěpkovač  a je určen spíše 

pro potřeby obce a ne o zelený odpad, který přivezou občané. Štěpkování je časově náročný 

proces, pracovníci by odpad nestačili zpracovávat.  

Zastupitel Mgr. Drbal – neví, jaký by o to byl mezi občany zájem. Zjišťoval, že pro naši 

potřebu by štěpkovač stál kolem 50 000 Kč. 

Místostarosta – musel by se pořídit výkonnější, cena by byla spíše kolem 200 000 Kč. Navíc 

na tento sběr by byl třeba větší prostor. 

Pan Hynšt – suché větve na tom drtit nejdou, když se nechají na hromadě, začnou 

fermentovat. 

Zastupitel Mgr. Špičák – obce to řeší tak, že tento odpad uskladňují na určitém místě a 

jednou, dvakrát za rok si objednají štěpkovač, který ho za den zpracuje a štěpku obec může 

prodat. 

Místostarosta – je však problém s prostorem. Podle informací, které má, není v současné 

době, s ohledem na kůrovcovou kalamitu, ekonomicky vhodné období na zpracování štěpky.   
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Starosta na závěr poděkoval všem občanům, kteří se jakýmkoliv způsobem podílí na řešení 

nouzového stavu – ať již šitím roušek, roznosem dezinfekce, pomocí občanům atd. Poděkoval 

také hasičům, poštovním doručovatelkám, prodavačkám, zaměstnancům obce. 

 

 

Starosta ukončil jednání v 19.25 hod.   
 

Zápis pořízen dne: 29. 04. 2020 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Mgr. Klára Gottwaldová, MBA:  ..........................dne  .......................................... 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Bc. Antonín Grmela: .............................................dne  .......................................... 

 

 

 

 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: .............................................. dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  ..............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti kontrolního výboru 

4) Obecně závazná vyhláška obce č. 1/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 

1/2019,o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů ze dne 16. 12. 2019 

5) Obecně závazná vyhláška obce č. 2/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 

2/2019, o místním poplatku ze psů ze dne 16. 12. 2019 

6) Zpráva o bezpečnostní situaci v obci 
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Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


